
 

 

 

 
 
Deltagere:        
Forældre: Anne Maria (Lise), Fleur (Sebastian), Brian (Laurits) og Elsebeth (Magnus)   
Organisation: Claus, Randi, Christian og Marie 

Lærere: Palle (TR) 

Skoleleder: Jens (ref) 
Gæster: Karina Møller 
 
På mødet vil der blive serveret lidt let mad 
 

 Dagsordenpunkter 
 
 

Ansvarlig for pkt. på 
dagsorden 

Referat 
 
 
 

1.  Velkomst og kort status på 
Netværksskolen i en tid 
påvirket af Covid-19 
 

Jens 
Palle 

Information fra Palle og Jens omkring tiltag der er 
gjort på skolen for at reducere smitte-risiko 
Siden sidste bestyrelsesmøde er 2 nye lærere, 
Martin og Charlotte blevet ansat med start 1. januar 
2021 
Netværksskolen har pt. 33 indskrevne elever og Min 
Vej har 10 elever 
Skolen var grundet et Corona-tilfælde lukket ned i 
uge 48, 2020  

2.  Drøftelse med Børn & Unge 
chef Karina Møller omkring 
betalingsmodel og mulig 
differentiering i pris for 
elever der visiteres til 
Netværksskolen 
 

Karina 
Claus 
Jens 

Karina informerede om at i indeværende skoleår er 
skolens budget uændret. Baggrunden for budget-
modellen er at der har været et ønske om at 
”ensarte” modellen for visitation til specialklasser og 
Netværksskolen. Dette er det primære argument for 
at elever visiteret til Netværksskolen skal koste 
afgivende skole ca. kr. 150.000, -  
Karina fortæller at hun og Claus har drøftet ønsket 
om at Netværksskolens volumen på sigt øges til 60-
70 elever. 
Målet er at Netværksskolen fortsat skal være for 
den hidtidige målgruppe af elever der ligger mellem 
en normalklasse på distriktsskolen og en 
specialklasse. 
Annemaria spørger ind til smertegrænsen set ift. at 
der er indskrevet 33 elever og skolen har 40 pladser. 

Bestyrelsesmøde  

 
8. februar 2021 kl. 16.30-18.30 



For nuværende skal skolen fortsat modtage de 
førnævnte elever, og ikke specialklasse elever, 
uanset situationen hvor skolen ikke er fyldt. 
Jens er i gang med at indsamle data der skal belyse 
budgetmodellens konsekvens for elevtallet på 
skolen. Denne data tager Karina med til drøftelse 
med direktør og rådmand senere på foråret. 

3.  Notat omkring EUD 8/9 fra 
november 2020 er givet alle 
med hjem til 
gennemlæsning. 
Tilbagemelding og 
spørgsmål til dette skriv 

Jens Jens informerer om tankerne omkring EUD 8/9 på 
Netværksskolen. Alle elever til enhver tid skal 
tænkes som EUD 8/9-elever og ambitionen er, at 
alle elever har samme fagrække som i dag plus 
naturfag. Det vil sige at fag-pakken på 
Netværksskolen vil være: dansk, matematik, 
engelsk, håndværk og design, idræt samt naturfag, 
Derud over skal vi som led i EUD 8/9 tilbyde 
brobygningsforløb på Aarhus Tech/SOSU og FGU, 
samt organisere gæstelærer fra Aarhus Tech/SOSU 
på Netværksskolen. Aftaler med Tech, FGU og SOSU 
er ikke indgået. Claus og Jens skal mødes med 
direktør for Aarhus Tech i uge 8 og der vil være ny 
information omkring dette og omfang af 
brobygningsforløb til næste bestyrelsesmøde. 
 
 
 
 

4.  Evt.  - 

5.  Dato for kommende møde  Næste møde er aftalt til 3. marts kl. 16.30 
 
 

 


